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Woclawek, 14 wzeSnia 2018 r.

Pan

J6zef Mazierski
Radny Miasta Woclawek

flguruje pod pozycjq 140, w wykazie os6b, kt6re uzyskaly mniej

Odpowiadajqc na interpelacjq, wniesionq podczas XLVlll sesji Rady Miasta Woclawek,
dotyczEcq pzyspieszenia pzydzialu lokalu mieszkalnego dla Pani zamieszkalej
we Wloclawku pzy ul. Traugutta m. informujg, 2e brak jest obecnie mo2liwo6ci pozytywnego
zalatwienia sprawy.

Pnydzialy lokali mieszkalnych lub socjalnych na zasadach og6lnych, nastgpujq zgodnie
z pzepisami uchwaly nr XXVI/144/2016 Rady Miasta Woclawek zdnia2S listopada 2016 r. w sprawie
zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzqcych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto
Wloclawek oraz pomieszczei tvmczasowvch.

Sytuacja Pani ,, kt6ra starania o pnydzial lokalu z mieszkaniowego
zasobu Gminy Miasto wloclawek rozpoczqla w dniu 14 czerwca 2017 r.,byla szczeg6lowo analizowana
pzez Spolecznq Komisjg Mieszkaniowq /SKMi podczas weryfikacji listwroku2017.

SKM dzialajqc w oparciu o pzepisy uchwaly, dokonala oceny sytuacji w wyniku czego
wnioskodawczyni uzyskala I punkt6w, co dalo 138 pozycjq w projekcie listy mieszkaniowej. Uzyskana
liczba punkt6w, odzwierciedla sytuacjq rodziny wnioskodawcy,

. Zgodnie z $ 20 ust. 7 uchwaly okre6lajqcym, iZ,,Na listy wpisuje siq osoby, kt6re wskutek oceny
uzyskaly nalwy2szq liczbg punkt6w, nie wiqcej ni2 50 wnioskodawc6w, na ka2dq z list", spozqdzona
zostala lista mieszkaniowa, na rok 2018. Na liscie tej ujgte zostaly osoby, kt6re podczas prowadzonej
weryfikacji, uzyskaly od 15 do 27 punktdw.

Pani
punkt6w i nie znalazly sig na li6cie mieszkaniowej na rok 2018.

. Realizacja listy mieszkaniowej, nastgpuje zgodnie z kolejnoSciq ujgi na liscie, brorqc
pod uwagg zachowanie norm zasiedlenia.

Gmina Miasto wtoclawek, do ponownego zasiedlenia przeznacza lokale mieszkarne,
pozyskane w drodze naturalnego odzysku. Poniewa2 liczba odzyskanych lokali, w stosunku do potzeb
jest znikoma, nie jest mo2liwe okreSlenie konkretnej daty pzydzialu lokali dla poszczeg6lnych os6b
z listy mieszkaniowej.

lnformujg Pana Radnego, 2e w pzypadku zrealizowania pzydzial6w lokali dla os6b uiqtych
na li6cie mieszkaniowej na rok 2018, zaistnieje mo2liwo56 pzydzielania wolnych lokali dla os6b,
kt6re w kolejnoSci uzyskaly najwy2szq liczbg punkt6w, a kt6re nie zostaly uiste na li6cie mieszkaniowej.

Ponadto stwierdzam, ze w dniu 1 czenruca 2018 r., pani zlolvla koretnv
wniosek o przydzial mieszkania, Wniosek ten zostal skierowany do Spolecznej komisji lVieszkaniowej,
wcelu dokonania oceny sytuacji podczas weryfikacji list pzydzialu, prowadzonej w20igroku
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